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Amb la participació de 15 empreses, avui 27 
de noviembre de 2018 s’ha celebrat al Centre Emprèn una sessió de treball amb empresaris 
del Polígon Industrial El Pla per debatre sobre temes que afecten el funcionament del polígon, 
com la fibra òptica, senyalització i mobilitat. 

Aquesta jornada, organitzada pel Consell Comarcal de l’Alt Empordà i l’Ajuntament de Castelló 
d’Empúries en el marc del projecte comarcal de dinamització dels polígons d’activitat 
econòmica, i presidida per l’alcalde de Castelló d’Empúries, el Sr. Salvi Güell, i per la regidora 
del departament de Promoció Econòmica, Comerç i Turisme, la Sra. Helena Solana, s’ha adreçat 
a tots aquells empresaris que tenen la seva empresa en el polígon industrial El Pla. 

La sessió de treball també ha comptat amb la participació dels tècnics d’urbanisme i activitats 
de l’ajuntament, del cos de la Policia Local i de l’empresa de serveis municipal Castelló 2000, i 
s’han tractat temes d’actualitat del polígon com la propera implantació de la fibra òptica, el 
projecte de senyalització de les empreses a l’entrada del polígon i aspectes de mobilitat en 
quant a aparcament i sobre el nou accés sud des de la carretera de Sant Pere. Amb l’objectiu de 
poder respondre a les necessitats que tenen els empresaris, a l’acabar la sessió s’ha obert torn 
de precs i preguntes i s’ha generat debat a l’entorn de dubtes i inquietuds que han anat sorgint. 

Aquesta acció està subvencionada pel Servei Públic d’Ocupació de Catalunya en el marc dels 
Programes de suport al desenvolupament local. 
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